

香港中學會考 / 香港高級程度會考試題及
香港中學文憑考試試題、樣本試卷及練習卷
牌照申請 (2020-2021)

Application for Licence for HKCEE / HKALE Question Papers and
HKDSE Question Papers, Sample Papers and Practice Papers (2020-2021)

致： 香港九龍新蒲崗爵祿街17號香港考試及評核局財務部

To: The Finance Division, Hong Kong Examinations and Assessment Authority

17 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong

電話號碼 Phone No.: 3628 8263

傳真號碼 Fax No.: 3628 8291

本校欲依據 貴局網頁內的牌照條款申請題述牌照。本校明白若本校申請獲批准，牌照期間將為 貴局發出牌照證書之日至2021年8月31日（含首尾日期）*。

*例外：2020年香港中學文憑考試試題的牌照期間由2020年香港中學文憑考試之試題專輯（附評卷參考及考生表現評論）出版日（預計出版日期：2020年第四季）起至2021年8月31日（含首尾日期）。

Our school would like to apply for the captioned licence in accordance with terms and conditions of the licence posted in HKEAA webpage. We understand that if our application is approved, the licence period will be from the date of your issue of the Licence Certificate to 31 August 2021 (both dates inclusive)*.

*Exception: The Licence Period for question papers of 2020 HKDSE shall be from the date of HKEAA's publication of the 2020 HKDSE Question Papers (with marking schemes and comments on candidates' performance)(estimated publication date: 4th quarter 2020) to 31 August 2021 (both dates inclusive).

請選擇以下其中一項：

Please select one of the following:

- 牌照一：每一作品所複製的內容不多於該作品題目數目的百分之五十
Licence 1: Total content of a Work copied not exceeding 50% of total no. of questions of that Work
牌照費： 港幣2,930
Licence fee: HK\$2,930
- 牌照二：每一作品所複製的內容不多於該作品題目數目的百分之七十五
Licence 2: Total content of a Work copied not exceeding 75% of total no. of questions of that Work
牌照費： 港幣4,330
Licence fee: HK\$4,330

除外：

此牌照不涵蓋以下作品：

- 2021年香港中學文憑考試試題。
- 其他年度香港中學文憑考試／香港中學會考／香港高級程度會考試題、樣本試卷及練習卷之指定部份；香港考試及評核局將不時透過其網頁或以其他書面形式通知及更新此牌照不包括的指定試題部份。

Exclusions:

This Licence does not cover the following works:-

- Question papers of 2021 HKDSE.
- Such parts of question papers, sample papers and practice papers of other years of HKDSE/HKCEE/HKALE, as may be notified and updated from time to time by HKEAA on its website or otherwise in writing.

現附上支票，號碼

金額

Cheque enclosed, No.

Amount (HK\$)

付款：請用劃線支票繳款（抬頭人為「香港考試及評核局」），並連同本申請表一併寄回。

Payment: By crossed cheque payable to “Hong Kong Examinations and Assessment Authority” which should be returned together with this Application Form.

學校名稱 Name of School:	電話號碼 Telephone No.:
學校地址 School Address:	校長簽署 Signature of School Principal:
聯絡人 Contact Person:	日期 Date: